



Styrelsemöte 2018-09-18

Närvarande: Patrik Revelj, Linda Forsman, Peter Råberg, Thomas Brundin, Henrik Ljunggren (repr Herrlaget) och Helena Lyborg

1. Föregående mötes protokoll

Föregående mötes protokoll gicks igenom. Vissa punkter återkommer under dagens möte.

2. Läget i lagen

Patrik informerade om situationen i lagen;

F08/10; urdraget ur serien p g a för få spelare

P08/09; kör vidare med två grupper p g a många spelare

F04/05/06; Claes Malmqvist har hoppat in som ledare tillsammans med Anna D och Thomas O.

Damlaget; är i dagsläget 22 st spelare och har mycket positiv känsla i laget. Damerna önskar träna en halvtimme längre på tisdagar. Patrik har tagit det med kommunen och med herrlaget. Kan bli en möjlig lösning.

P06/07; ca 20 spelare, nu 4 ledare eftersom Claes M gått till F04/05/06.

P04/05; ca 15 spelare varav 12 st ska åka på cup i Mariestad i helgen.

P02/03; nedlagt och urdraget ur serien p g a spelarbrist.

Juniortalaget; ca 22 spelare varav två målvakter.

Herrlaget; ca 15 spelare varav två målvakter. Bra stämning! Ett spelarråd har skapats; Filip S, Daniel F och Martin H.

Patrik påminner återigen om vikten av att betala medlemsavgiften i tid så att spelarna är licensierade inför seriestart.

Patrik informerade om att Filippa Revelj, målvakt i F04/05/06, även kommer att stå i mål för Vetlandas damlag som har målvaktsbrist. Vetlanda kommer därmed att ansöka om dubbel-licens för Filippa. Damlaget Eksjö/Nässjö har redan två målvakter och har därmed inte samma behov av ytterligare en målvakt i dagsläget.

3. Material

Det beslutades att vi ska köpa in ett matchställ till framförallt avsett för P06/07.

Kvalitén på strumpor diskuterades. Måste vi byta fabrikat?

Målvaktsställ; alla målvakter klagar på nya knäskydden från Unihoc. Måste vi byta fabrikat?

4. GUTZ

Helena informerade om läget gällande klubbens försäljning av GUTZ.

5. SISU-rapportering

Helena gör nya listor till SISU m a a många ändringar i lagen.

6. Föräldramöten

Flera föräldramöten har genomförts och några kommer framöver.

På föräldramöte kl 1745 den 26/9 deltar Patrik från styrelsen.



7. Ekonomi

Balansräkningsfelet som diskuterades på förra mötet är löst, Johanna och Ann-Louise har rätt ut det hela tillslut.

Budgeten inrapporterad, men ännu är inga namn satta på kontona. Summorna som var fel är justerade då det var felbokat.

Patrik informerade kort om kostnaderna för zonlägren och hur detta löst sig.

Föreningen budgeterar ett minusresultat på 21.000kr.

8. Utbildningar

Ungdomsdomarutb söndag 23/9 kl 0900-1500 i Snäckan, ca 20 anmälda.
Instruktör Martin Mosskull.

Styrelsen beslutade att inte arrangera någon Ledarutb på hemmaplan denna säsong med anledning av att vi denna säsong inte har så många som behöver gå. Ledare utan licens eller vars licens går ut får kontakta SMIBF för att få information om kommande kurser.

9. Husarcupen

Patrik informerade kort om aktuellt läge.

F04/05 fulltecknat, några lag står på reservlista.
F06/07 endast två lag anmälda än så länge av 8 möjliga platser.
P04/05 4 lag anmälda än så länge av 8 möjliga platser.
P06/07 fulltecknat.

Sanktionen sökt och beviljad. Motiveringen är att IBK Husar låter alla lag spela 5 matcher oavsett hur det går, alltså får vi ha cup-utslagning för de yngre åren.

10. Aktivitetsplanen

Fotografering genomförs 8/10 på Intersport. Herrlaget hjälper till att bära bänkar från P-hallen till Intersport.

11. Övrigt

Patrik informerar om att vi kommer enbart att köra kiosk i P-hallen i år – gäller även Herrmatcherna.

Inträdet till Herrmatcherna är höjt, info kommer.

12. Nästa möte

Nästa styrelsemöte genomförs 25/10 kl 1800.